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Zápis z 8. jednání rozpočtové komise konané dne 12.4.2023 
 

Zahájení jednání: 12.4.2023  16:00     Počet přítomných členů: 4 
 
Jednání byli přítomni:     Ing. Jaroslav Kazatel 
    Bc. Romana Svobodová 
    Vítězslav Ullmann 
                            Daniel Oriabinec 
     
  
Omluveni: Ing. Vladimír Palivec 
                    Petr Jíra  
        Ing. Marek Poledníček   
    
Neomluveni:    
 
Asistentka komise:          Daniela Kovářová 
 
Program jednání:  

1. Rozpočtová opatření 
2. Různé 

 
Usnesení rozpočtové komise č. 28/2023  
Rozpočtová komise projednala rozpočtové opatření č. 18/2023 a doporučuje RM schválit 
rozpočtové opatření v předloženém znění.  
 
OFŠ – RO č. 18/2023  - Jedná se o rozpočtové opatření a přesun finančních prostředků v rámci 
rozpočtu OMIS, kterým se ponižuje řádek na projektovou přípravu na rekonstrukce komunikací. 
Tento řádek se ponižuje o celkovou částku ve výši 36 000 Kč a o tuto částku se navyšuje řádek 
rozpočtu města na zhotovení projektové dokumentace stavby "Vykmanov, oprava komunikace - 2. 
etapa". K rozpočtovému opatření dochází, aby mohlo dojít k úpravě a aktualizaci projektové 
dokumentace stavby "Vykmanov, oprava a úprava místní komunikace - sever, I. etapa". Po úpravě 
projektové dokumentace a aktualizaci vyjádření správců sítí, vlastníků nemovitostí a orgánů státní 
správy a samosprávy požádá projektant o vydání stavebního povolení, o které nebylo z 
majetkoprávních důvodů požádáno v roce 2019. V roce 2020 byla zpracována projektová 
dokumentace „Vykmanov, Opravy a stavební úpravy místní komunikace“. Projektová dokumentace 
byla rozdělena na SO 01 a SO 02 (viz přiložené situace), protože část vozovky v té době nebyla ve 
vlastnictví města, ale Statku Jeneč, který byl v konkurzu. Projektant tak zajistil v roce 2021 vydání 
stavebního povolení pouze na SO 02. Protože je vozovka, která patřila statku Jeneč již ve vlastnictví 
města, chceme po projektantovi, aby zajistil vydání stavebního povolení i na SO 01, abychom mohli 
rekonstrukci komunikace provést. A projektant za zajištění všech vyjádření a vydání stavebního 
povolení požaduje uhradit 36 000 Kč včetně DPH. 
 
Hlasování přítomných členů rozpočtové komise: Pro: 4         Proti:            Zdržel se:  
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Usnesení rozpočtové komise č. 29/2023 
Rozpočtová komise projednala rozpočtové opatření č. 19/2023 a doporučuje RM schválit 
rozpočtové opatření v předloženém znění.  
 
Fotbalový klub Ostrov předložil požadavek na nákup nové travní sekačky. Důvodem nákupu je 
především stáří a opotřebovanost stávající sekačky, která byla vyrobena v roce 2010. Během 
vegetační sezony se seká rozsáhlá travní plocha 1x ale i 2x týdně. Tomu odpovídá počet 
motohodin, míra opotřebovanosti a následné roční náklady na opravy a údržbu. Tyto náklady v 
letech 2021-2022 činily cca 180 tis. Kč. Výhled oprav dle odborné firmy je odhadnut na cca 165 
tis. Kč. FK Ostrov navrhuje nákup profesionální travní sekačky GRILLO model FD 900 4WD firmě 
PEKASS a.s., Rakovnická 27, 270 31 Senomaty za nabídkovou cenu 599 900 Kč bez DPH (725 879 
Kč s DPH). Výhodou je možnost přihlásit sekačku do evidence motorových vozidel. Což by 
umožňovalo přesun po vlastní ose na druhé hřiště do Květnové. 
      
Hlasování přítomných členů rozpočtové komise: Pro:            Proti:             Zdržel se: 4 
 
K RO 29/2023: 
Komise se shodla, že by bylo ještě zapotřebí zvážit, zda by se našla varianta sekačky úspornější a 
s nižší pořizovací hodnotou. Při výběru by se mělo zohlednit četnost sekání, varianta s kabinou 
pro řidiče, menší velikosti sekačky. Tato se musí garážovat a je místo na její garážování? Bude 
potřeba další investice na postavení garáže či zakoupení plechové garáže přiměřené velikosti na 
její uskladnění? K vybrané sekačce jsou potřebné další náklady spojené s SPZ, pravidelnou 
technickou kontrolou a možná i silniční daní? Zvážit, zda by byla možnost robotické sekačky, 
pokud by šlo fotbalové hřiště mulčovat jemným mulčem, když by se sekalo v co nejkratších 
termínech. Zda by byla možnost zakoupit robotická sekačka levnější varianty a např. 2 – 3 kusů? 
Rozhodně by měla být možnost se poohlédnout ještě i po jiných variantách sekačky na sekání 
trávy.  
 
 
 
Usnesení rozpočtové komise č. 30/2023 
Rozpočtová komise projednala rozpočtové opatření č. 20/2023 a doporučuje RM schválit 
rozpočtové opatření v předloženém znění.  
 
Žádáme o zařazení finančních prostředků do rozpočtu města na základě poskytnutí státní 
neinvestiční dotace obcím na základě rozhodnutí Ministerstva vnitra - GŘ Hasičského 
záchranného sboru České republiky č.j. MV-39771-3/PO-IZS-2023 ze dne 15. března 2023 o 
poskytnutí neinvestiční dotace obcím prostřednictvím kraje ve výši 22 173,00 Kč. Uvedené 
prostředky jsou účelové a lze je použít jen na účel uvedený v Rozhodnutí. 
 
 
Hlasování přítomných členů rozpočtové komise: Pro:  4          Proti:             Zdržel se:  
 
 
Usnesení rozpočtové komise č. 31/2023 
Rozpočtová komise projednala rozpočtové opatření č. 21/2023 a doporučuje RM schválit 
rozpočtové opatření v předloženém znění.  
 
Na základě veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu Karlovarského kraje (odbor 
kultury, památkové péče a cestovního ruchu) na podporu vydávání neperiodických publikací 
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(na realizaci projektu "Sborník přednášek z V. mezinárodního hi -ického sympozia"), bude do 
rozpočtu města zařazena finanční částka 40 000 Kč, která bude následně použita na uhrazení 
nákladů souvisejících s projektem - tisk sborníku. 
 
Hlasování přítomných členů rozpočtové komise: Pro:  4          Proti:             Zdržel se: 
 
Různé: 
 
 
 
Jednání rozpočtové komise bylo ukončeno v 16:35 h 

 
 

Další jednání rozpočtové komise se bude konat 24.4.2023 
 

 
               Ing. Jaroslav Kazatel 
                   předseda rozpočtové komise 
V Ostrově dne 12.4.2023  
Zapsala: Daniela Kovářová 
 


